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Protokół Nr XLIV/2024 

z sesji  Rady Powiatu w Pleszewie 

w dniu 24 kwiecień 2024 r., 

o godz. 13:00, w siedzibie Starostwa Powiatowego w Pleszewie, 

przy ul. Poznańskiej 79, (sala sesyjna nr 206). 

 

W sesji udział wzięli Radni oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności (odpowiednio 

zał. nr 1 i 2 prot.). 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – dokonując otwarcia XLIV 

sesji Rady Powiatu w Pleszewie powitał zebranych na obradach Radnych, Starostę wraz 

z Zarządem, komendantów i inspektorów powiatowych służb inspekcji i straży, Burmistrzów, 

Wójtów i Przewodniczących Rad Gmin, dyrektorów, kierowników jednostek organizacyjnych 

Powiatu , Prezesa PCM w Pleszewie, biorących udział w transmisji on – line oraz wszystkich 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, na 19 Radnych 

w obradach uczestniczy 19 (zał. nr 1 prot.).  

 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Radni 

wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje zmiany 

porządku obrad  (zał. nr 3).  

 

Rada Powiatu przyjęła do realizacji porządek obrad (zał. nr 4 prot.). Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 29 lutego 

2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że protokół 

były dostępny do wglądu w Biurze Rady. Wobec braku uwag do protokołu zarządził 

głosowanie protokołu z XLIV sesji Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 

29 lutego 2024 roku. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie w głosowaniu (19 głosów „za”,  0 „wstrzymujących się”, 0 

„przeciw”) przyjęła protokół z  XLIII sesji Rady Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 29 

lutego 2024 roku. Uwag nie zgłoszono. 
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Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XLIII sesji Rady 

Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu 29 lutego 2024 r. stanowi załącznik nr 4 protokołu. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu w okresie od poprzedniej sesji (zał. nr 5 prot.). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że 

sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu w okresie od poprzedniej sesji przekazano 

Radnym wraz z materiałami sesyjnymi.  

Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag do przedłożonego sprawozdania Starosty.  

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Michał Kaczmarek – zwrócił uwagę dot. wydłużenia 

prac przy ZST w Pleszewie w związku z pracą archeologa. Zapytał z ciekawości historycznej, 

czy zostało wykopane coś w tym miejscu, dlaczego wstrzymano prace oraz, czy starosta 

posiada szerszą wiedzę na ten temat. W sprawozdaniu z prac Zarządu zapisano: „w związku 

z pracą archeologa został wydłużony termin prac”.  

 

Starosta Pleszewski, Maciej Wasielewski – wyjaśnił, że teren budowy został przekazany 

wykonawcy później. Prace archeologiczne były zarządzone przez konserwatora zabytków 

i rozpoczęły się zgodnie z terminem, tak jak przewidziane były w harmonogramie prac. Na 

terenie ZST odnaleziono kilka rzeczy, m. in. stare zabudowania, fundamenty i dlatego te zostały 

jeszcze poszerzone i zwiększony został  zakres ale także teren tych prac. Firma, która wykonuje 

prace budowlane pomogła i ściągnęła wierzchnie warstwy ziemi wymagane przez archeologa. 

Reszta to już mozolna praca archeologów. Takim najlepszym i najbardziej cennym 

znaleziskiem to jest sprzączka od płaszcza żołnierza rzymskiego. To zostało zabezpieczone i 

dlatego te prace się przeciągały, bo kolejne tereny i kolejne rzeczy odnajdywano więc nie 

można było tych prac, które były wykonywane na zewnątrz, kontynuować. Prace wewnątrz 

były realizowane zgodnie z harmonogramem i w tym zakresie nie ma opóźnień. W przypadku 

zagospodarowania terenu wokół, zewnętrzna siłownia, zbiorniki do gromadzenia wód 

opadowych, deszczówki, która wykorzystana będzie do podlewania terenów zielonych, nowe 

boisko do piłki siatkowej i plażowej. Te roboty zostały wstrzymane przez archeologów, nie 

można było tego realizować. Dzisiaj te wszystkie rzeczy praktycznie już są, mogą być używane. 

Trwają tylko nasadzenia zieleni,  więc firma ma jeszcze miesiąc, ale są to praktycznie takie 

prace porządkowe. Szkoła już funkcjonuje normalnie, korzystają praktycznie z wszystkich 

budynków, które posiadają do dyspozycji. Trwają tylko prace na zewnątrz.    

   

Wobec dalszych pytań Rada Powiatu w Pleszewie przyjęła sprawozdanie Starosty 

z działalności Zarządu w okresie od poprzedniej sesji stanowiące załącznik nr 5 protokołu.  

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Pleszewie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego 

na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 
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w Pleszewie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2024 rok. Komisji 

Przewodniczył, Przemysław Kazuś. Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2024r. wraz z materiałami sesyjnymi.  

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Przemysław Kazuś – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania odbyła posiedzenie w dniu 24 kwietnia b.r. przed sesją. Pan 

Starostwa wraz ze Skarbnikiem Powiatu omówili szczegółowo wszystkie zmiany dot. budżetu 

Powiatu na 2024r. oraz wieloletniej prognozy finansowej na 2024 i kolejne lata.  

Przedstawił najistotniejsze zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego. W związku z informacją 

Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się plan dochodów i wydatków budżetowych o kwotę 

7000zł, tj. środki dotacji celowej z budżetu państwa z przeznaczeniem na realizację programów 

oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie . W związku 

z informacją Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się plan dochodów i wydatków 

budżetowych o kwotę 44 034,20zł, tj. środki dotacji celowej z budżetu państwa 

z przeznaczeniem na finansowanie pobytu dzieci cudzoziemców w polskim systemie pieczy 

zastępczej. Na wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy zwiększa się plan wydatków 

jednostki o 65 000zł z przeznaczeniem na realizację zadania dot. wymiany pokrycia dachowego 

wraz z orynnowaniem na budynku powiatowego Urzędu Pracy w Pleszewie. Zwiększa się 

wydatki budżetu o 45 000zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu 

osobowego w wersji nieoznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Pleszewie. Całkowity 

szacowany koszt zakupu pojazdu dla potrzeb Komendy wynosi 180 000zł, przy czym 50% 

wartości pojazdu stanowić będą środki finansowe samorządów lokalnych i analogicznie 50 % 

środki Komendy Głównej Policji. W budżecie powiatu zabezpiecza się środki na opracowanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej na modernizację kompleksów sportowych „Moje 

Boisko – Orlik 2012” – Powiat Pleszewski w kwocie 22 000zł. Na wniosek Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pleszewie zwiększa się o 23 000zł planowane 

środki na świadczenia dla rodzin zastępczych. Zwiększa się środki przeznaczone na 

dofinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej funkcjonujących na terenie Powiatu 

Pleszewskiego o kwotę 19 436zł          (7999 zł – środki na dofinansowanie WTZ w Nowolipsku, 

6132zł – środki na dofinansowanie WTZ w Gizałkach, 5 305zł – środki na dofinansowanie 

WTZ w Kucharach). Zwiększa się o 340 000zł plan wydatków związanych z realizacją projektu 

pn. „Scalanie gruntów obiektu ”KWILEŃ” obręb Kwileń, gmina Chocz, powiat pleszewski” 

realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 20214 – 2020. 

Zwiększa się plany finansowe jednostek oświatowych o kwotę 817 720zł z przeznaczeniem na 

finansowanie wydatków rzeczowych w II kwartale b.r. 

Wszystkie w/w zmiany komisja w pełnym składzie zaopiniowała pozytywnie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – wobec braku dalszych pytań 

zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Pleszewskiego na 2024 rok. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu jednogłośnie (19 głosów „za”), podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/315/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2024 rok (zał. nr 6 prot.).  
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Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Pleszewskiego na 2024 rok stanowi załącznik numer 7 protokołu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Pleszewskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Pleszewskiego. Komisji Przewodniczył, Przemysław Kazuś.  

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Pleszewskiego. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu jednogłośnie (19 głosów „za”), podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/316/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pleszewskiego (zał. nr 8 prot.).  

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pleszewskiego stanowi załącznik numer 

9 protokołu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których 

organizatorem jest Powiat Pleszewski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług publicznego 

transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem 

jest Powiat Pleszewski.  

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług publicznego transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem jest Powiat 

Pleszewski. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu jednogłośnie (19 głosów „za”), podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/317/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego 

w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem jest Powiat Pleszewski 

(zał. nr 10 prot.).  

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
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przewozach pasażerskich, dla których organizatorem jest Powiat Pleszewski stanowi załącznik 

numer 11 protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych oraz sposobu ustalenia wysokości 

opłat dodatkowych i manipulacyjnej za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej w powiatowym regularnym przewozie osób, 

którego organizatorem jest Powiat Pleszewski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie ustalenia cen maksymalnych oraz sposobu ustalenia wysokości opłat 

dodatkowych i manipulacyjnej za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym 

o charakterze użyteczności publicznej w powiatowym regularnym przewozie osób, którego 

organizatorem jest Powiat Pleszewski.  

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie ustalenia cen maksymalnych oraz sposobu ustalenia wysokości opłat dodatkowych 

i manipulacyjnej za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze 

użyteczności publicznej w powiatowym regularnym przewozie osób, którego organizatorem 

jest Powiat Pleszewski. 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu jednogłośnie (19 głosów „za”), podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/318/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie ustalenia 

cen maksymalnych oraz sposobu ustalenia wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnej za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej w powiatowym regularnym przewozie osób, którego organizatorem jest Powiat 

Pleszewski  (zał. nr 12 prot.).  

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych 

oraz sposobu ustalenia wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnej za usługi przewozowe 

w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej w powiatowym 

regularnym przewozie osób, którego organizatorem jest Powiat Pleszewski stanowi załącznik 

numer 13 protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew 

realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej polegająca na budowie drogi rowerowej 

wzdłuż ul. Bolesława Chrobrego w Kowalewie”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej polegająca na budowie drogi rowerowej wzdłuż ul. 

Bolesława Chrobrego w Kowalewie”. 

 

 



6 

 

Wobec braku pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Pleszewie 

w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej polegająca na budowie drogi rowerowej wzdłuż ul. Bolesława 

Chrobrego w Kowalewie”. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu jednogłośnie (19 głosów „za”), podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/319/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej polegająca na budowie drogi rowerowej wzdłuż ul. Bolesława Chrobrego 

w Kowalewie” (zał. nr 14 prot.).  

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

polegająca na budowie drogi rowerowej wzdłuż ul. Bolesława Chrobrego w Kowalewie” 

stanowi załącznik numer 15 protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew 

realizacji zadania pn. „Budowa wyniesionego przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną na 

ul. Kaliskiej w Pleszewie”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poinformował, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji 

zadania pn. „Budowa wyniesionego przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną na ul. 

Kaliskiej w Pleszewie”. 

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Zbigniew Rodek – poprosił o dokładną informację nt. 

miejsca realizacji w/w zadania.  

 

Starosta Pleszewski, Maciej Wasielewski –  odpowiedział, że Urząd Miasta i Gminy Pleszew 

pozyskał środki  funduszu AKO. Aktualnie ma jeszcze ustalonego dokładnie miejsca na 

budowę przedmiotowego przejścia,  raczej to będzie  w podbliżu  cmentarza, ul. Kaliska.  

Wobec braku dalszych pytań zarządził głosowanie projektu uchwały Rady Powiatu 

w Pleszewie w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji 

zadania pn. „Budowa wyniesionego przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną na ul. 

Kaliskiej w Pleszewie”. 

 

Rada Powiatu w Pleszewie, w głosowaniu jednogłośnie (19 głosów „za”), podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/320/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie  wyrażenia 

zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. „Budowa wyniesionego 

przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną na ul. Kaliskiej w Pleszewie” zał. nr 16 prot.).  

Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. „Budowa wyniesionego przejścia 
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dla pieszych z sygnalizacją świetlną na ul. Kaliskiej w Pleszewie” stanowi załącznik numer 17 

protokołu. 

 

Ad. 11 

Podsumowanie VI kadencji Rady Powiatu w  Pleszewie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – wspólnie ze starostą ustalił 

propozycję dot. realizacji punktu zgodnie z harmonogramem: wystąpienia Klubów Radnych 

Powiatu, wystąpienia Starosty Pleszewskiego, wystąpienie Przewodniczącego Rady, wręczanie 

pamiątkowych zdjęć i kwiatów Radnym  VI kadencji, Staroście oraz Wicestaroście.   

 

Radna  Rady Powiatu w Pleszewie, Renata Reszel – „Panie Przewodniczący, Panie Starosto, 

Państwo Radni, Szanowni Państwo. W   imieniu Radnych Klubu  Prawo i Sprawiedliwość 

w Radzie Powiatu w Pleszewie chciałaby podziękować za włożony wysiłek, ale i za słowne 

potyczki, które wynikały z danej nam misji działania na rzecz  rozwoju naszego Powiatu. Mamy 

wiele powodów do dumy, w dużym stopniu staraliśmy się o to, czego oczekiwali nasi 

mieszkańcy. Ta prężna współpraca naszego samorządu z rządem zaowocowała 

wielomilionowymi funduszami, czy to z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, czy też z dotacji 

na inwestycje z Rządowego Funduszu Polski Ład. Efektem tego były pozytywnie rozpatrzone 

wnioski o dofinansowanie budowy, przebudowy czy remontu dróg powiatowych  , 

modernizacja szkół ponadpodstawowych i wreszcie ogromna rozbudowa pleszewskiego 

szpitala. Mieszkańcy Powiatu długo czekali na pewne inwestycje i Szanowni Państwo możemy 

być dumni, że tak dużo udało się zrobić. To było dobre 5,5 roku. I tu ukłon oraz podziękowania 

dla wszystkich, bez wyjątku, pracowników Starostwa Powiatowego w Pleszewie za efektywną, 

merytoryczną współpracę, pomoc i życzliwość. Dziękuję także paniom z Biura Rdy za 

wytrwałość i cierpliwość. Na zakończenie dziękuję mojej koleżance Radnej, Jolancie 

Pankowiak i kolegom Radnym Andrzejowi Biesiadzie i Mateuszowi Bukowskiemu z Klubu 

oraz wszystkim Radnym za dobre działania, podejmowanie trafnych decyzji, które pozwalają  

z dumą zaobserwować, jak pięknie rozwinął się nasz Pleszewski Powiat. Bardzo dziękuję”. 

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Mirosław Kuberka –  „Panie Przewodniczący, Panie 

Starosto wraz z Zarządem,  Szanowne Koleżanki i Koledzy Radni, Szanowni Państwo!.   

Dobiega końca VI kadencja Rady, kadencja niezwykła z wielu  powodów: pandemia Covid, 

rosyjska agresja na Ukrainę,  wydarzenia polityczne w Polsce.  

Kadencja niezwykła również z uwagi na ogrom inwestycji i projektów, które udało nam się 

w tych warunkach przeprowadzić. Przoduje tutaj nakładami Pleszewskie Centrum Medyczne, 

które nie ustaje w rozwoju pomimo wyzwań wynikających  z pandemii, ale również  urząd 

pracy,  pomoc społeczna  i  szeroko rozumiane  szkolnictwo zawodowe oraz konsekwencja w 

inwestycjach w infrastrukturę. 

Kończymy tę kadencję z ogromnym sukcesem jakim jest  przystąpienie do rozbudowy szkoły 

specjalnej. Spełniają  się tym samym  marzenia wielu Radnych tej oraz wcześniejszych 

kadencji.  

Wszystko  to udało się zrealizować  dzięki woli współpracy na rzecz Powiatu, postawionej  

ponad partykularne interesy poszczególnych Radnych i Klubów!  
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Taka postawa pozwoliła na sprawne administrowanie Powiatem i   realizację  ambitnych celów 

inwestycyjnych. Jest dowodem doświadczenia samorządowego i  dojrzałości   politycznej.   

Dziękuję wszystkim Państwu: Staroście, Wicestaroście,  Członkom Zarządu, 

Sekretarzowi Powiatu, Panu Skarbnikowi,  Dyrektorom, Komendantom państwowych  służb  

inspekcji i straży, Dyrektorom jednostek organizacyjnych Powiatu, Naczelnikom/ 

Kierownikom Starostwa Powiatowego w Pleszewie za otwartość i oddaną pracę.  

Dziękuję całej administracji Powiatu  Pleszewskiego, ludziom którzy  często od ponad 25 lat,   

pracują na rzecz  naszego Powiatu, o czym często   zapominamy korzystając  ze stworzonych  

rozwiązań i  ciągle rozwijającej się infrastruktury.  Ta praca się nie kończy! Przed Powiatem 

i Radą kolejnej kadencji stoją nowe wyzwania.   

Dzisiaj w imieniu Klubu „Razem dla Ziemi Pleszewskiej   i Wspólna Przyszłość”  dziękuję za 

pięć i pół roku   współpracy  samorządowej, a  naszym wyborcom za obdarzenie nas zaufaniem. 

Liczymy,  że   wywiązaliśmy się dobrze  z pokładanych  w nas nadziei 

i dobrze reprezentowaliśmy Państwa wartości i  pokładane w nas oczekiwania.  

Życzę każdemu pomyślności, a  naszej  społeczności wielu  dobrych, spokojnych lat i dalszego 

rozwoju.  

Szanowni Państwo chciałbym jeszcze wykorzystać ten moment i tą chwilę i zwrócić się do 

naszego kolegi Pana Radnego Zbigniewa Rodka. 

Serdecznie dziękuję w imieniu Klubu naszemu  Szanownemu Koledze, Radnemu Powiatu  

sześciu kadencji  reprezentującemu   mieszkańców Gminy Chocz,  Gizałki i Czermin, 

wielkiemu orędownikowi pleszewskiego szpitala, ale też szeroko rozumianej pomocy  

społecznej,  szczególnie warsztatów terapii zajęciowej, a także  szkoły specjalnej.   

Panu Zbigniewowi Rodkowi – społecznikowi, radnemu  gminy Chocz od 1990 roku, później 

od 1998 roku nieprzerwanie do dziś   radnemu  Powiatu. Członkowi Rady  Społecznej  przy 

SPZOZ w Pleszewie,  orędownikowi odnowienia chockiej kolegiaty,  społecznikowi,  

wieloletniemu lekarzowi weterynarii.   

Liczymy, na Twoje  wsparcie dla zamierzeń Powiatu i cenne rady, których zawsze miałeś pełna 

głowę oraz kontakt. To jest dla nas bardzo ważne.   

Chciałem również podziękować najmłodszemu  koledze,  Radnemu Fabianowi Reślińskiemu,  

który od lipca 2023 roku zasiada w Radzie Powiatu  i   w tym krótkim czasie dał się poznać 

jako   kompetentny i lojalny  Radny i członek  Klubu.   

Szanowni Państwo,  niech Powiat Pleszewski  bliski każdemu z nas, rozwija się dzięki dalszej 

współpracy i zaangażowaniu nas wszystkich. No i do przodu. Dziękuję. 

Zbyszek chciałbym na twoje ręce w imieniu naszego Klubu złożyć serdeczne podziękowania. 

Pewien etap się kończy ale inny zaczyna”. 

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Andrzej Madaliński –  „w imieniu Klubu Radnych  

„Miłośnicy Ziemi Pleszewskiej” chciałbym skorzystać z okazji i podziękować za minioną 

kadencję wszystkim Paniom i Paniom Radnym, Panu Staroście, Wicestaroście, wszystkim 

pracownikom Starostwa oraz szefom instytucji, które podlegają pod starostwo. Chciałem 

powiedzieć, że dzięki  wspaniałej, w tej kadencji, wzorowej współpracy udało się zrobić 

wszystko to, co tutaj przede mną przedstawiły koleżanki i koledzy. Dzięki wspólnemu działaniu 

i zrozumieniu, że Powiat jest naszą małą Ojczyzną i powinniśmy nie dbać tylko o własne 

podwórko, ale o całość jako Powiat. Udało się zrealizować szereg dużych inwestycji, których 
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żeśmy się podjęli w tej kadencji. Dziękuję serdecznie i życzę podobnej współpracy w kolejnych 

latach”.     

  

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Wojciech Maniak – „ Panie Przewodniczący, Panie 

Starosto, Szanowni goście tak na początku powiem, że losowanie nie poszło po mojej myśli 

ponieważ występuje jako ostatni z Klubu i tak naprawdę powiem , że to, co  wszystko, co chciał 

powiedzieć, to praktycznie w 99% już zostało powiedziane. Naszemu Klubowi PSL oczywiście 

pozostaje tylko włączyć się do tych podziękowań, ale chciałbym powiedzieć jeszcze coś 

dodatkowo od naszego Klubu. Upływająca kadencja drodzy państwo była inna, ale też 

wyjątkowa. Inna z tego względu, że jej kadencyjność wydłużyła się do 5,5 roku, inna, że 

mieliśmy pandemię covid. Tak na dobrą sprawę był taki okres, w którym zebrały się czarne 

chmury, tak naprawdę nie wiedzieliśmy, co będzie dalej. Przyszłość rysowała się nie 

w różowych barwach. Okazało się, że sobie z tym doskonale poradziliśmy. I tutaj w tym 

miejscu serdeczne podziękowania dla wszystkich, którzy walczyli z tą pandemią. I tutaj myślę, 

że największe podziękowania należą się Prezesowi szpitala i całemu szpitalowi, pracownikom, 

którzy wnieśli olbrzymi trud w tym okresie. Wyjątkowo moi drodzy, że powstało szereg 

ważnych inwestycji, że zawsze budżet zaczynaliśmy od ok. 80 MLN  a kończyliśmy grubo 

ponad 100 MLN. Świadczy  to o tym , że Powiat się rozwijał, że praktycznie ta różnica wynikała 

z tego, że było szereg inwestycji, że zaczynaliśmy tak jak mówię od kwoty, która rosła później 

diametralnie  i to wskazuje namacalnie , że powstało wiele, szereg inwestycji praktycznie na 

każdej płaszczyźnie Powiatu, m.in. szkolnictwo, drogownictwo, olbrzymie pieniądze, które 

trafiły do szpitala. Moi drodzy my w tej chwili nie mamy problemów ze szpitalem,   nie można 

tego powiedzieć o innych powiatach. Mamy swego rodzaju komfort, bo tak naprawdę dzięki 

Prezesowi, dzięki pracownikom szpitala, my tak naprawdę nie myślimy o tym, że szpital ma 

długi, że trzeba zrezygnować z niektórych inwestycji i te pieniądze przeznaczyć na szpital. Moi 

drodzy na zakończenie pragnę podziękować  za pracę dla dobra Powiatu: Panu Staroście, Panu 

Wicestaroście, Zarządowi, pracownikom starostwa, dyrektorom jednostek starostwa 

i współpracujących ze starostwem, tak jak już powiedziałem szpitalowi. Chce również 

podziękować Panu Przewodniczącemu i wszystkim kolegom i koleżankom Radnym  za to, że 

działaliśmy. Ta Rada VI była naprawdę konstruktywna, mało było w niej kłótni, praktycznie 

nie było żadnych. Może były jakieś delikatne spory, ale myślę, że zrobiliśmy wszystko, żeby 

zapracować jak najkorzystniej, najlepiej dla naszego Powiatu. Dlatego wszystkim dziękuję 

w imieniu swoim   i Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego. Dziękuję bardzo”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – poprosił o zabranie głosu 

przez radnego Zbigniewa Rodka a następnie Starostę. 

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Zbigniew Rodek – nie ukrywa tego, że wzruszył się, iż 

koledzy z klubu, którego jest członkiem złożyli mu życzenia i podziękowania. Za wszystko 

serdecznie podziękował. Chciałby na tej ostatniej sesji Rady Powiatu VI kadencji tak jak 

uczynili to to jego przedmówcy podziękować Zarządowi koleżankom i kolegom radnym za 

ostatnią 5,5 -letnia współpracę. Podziękował także pracownikom starostwa, a szczególnie panią 

z Biura Rady. Prywatnie podziękowania składa Pani Wiolecie Walczak, która  przez 25 lat 

częstowała go zawsze pyszną kawą.  Na koniec przedstawił ciekawostkę historyczną ponieważ 
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kilka dni temu przeszukując dokumenty znalazł kartkę żółtą, która kiedyś była biała. Okazało 

się, że było to zaświadczenie, kiedy to został pierwszy raz Radnym Rady Gminy Chocz. Było 

to 27 maja 1990 roku, czyli w dniu 27 maja przypadnie 34 lata jak pełnił tą jakże ważna rolę 

radnego. Jest to jednak trochę czasu. Raz jeszcze podziękował za wszystko i również swoim 

wieloletnim wyborcom. Życzy nowej radzie, która będzie 7 maja 2024 roku miała swoje 

pierwsze posiedzenie samych dobrych decyzji dla dobra mieszkańców Powiatu a przede 

wszystkim takiej zwyczajnej, pokojowej normalności.    

 

Starosta Pleszewski, Maciej Wasielewski – „Wysoka Rado padło już tyle tutaj słów 

podziękowań, nie sposób też podsumować tą kadencję w 2 czy 3 minutach, ale postaram to się 

zrobić naprawdę w telegraficznym skrócie. Kończy się ta kadencja. Kadencja praktycznie 

najdłuższa w historii tego nowego powiatu. Jak pracuje 25 lat tutaj, nie pamiętam tak długiej 

kadencji, ale jestem przekonany, że to była najdłuższa i też w mojej ocenie najlepsza kadencja, 

najbardziej owocna. Najwięcej wspólnie z Państwem udało nam się wiele dobrego dla 

mieszkańców, dla tego powiatu zrobić. Rekordowe inwestycje, jak już tutaj padło wiele razy 

w szpitalu. Pleszewskie Centrum Medyczne w tej kadencji to 100 000 000 zł, przeznaczyliśmy 

je praktycznie na nowe zasilanie, elewację, termomodernizację. To wszystko ważne, no ale 

bardzo ważna jest też ta ostatnia inwestycja, która polega na budowie nowego bloku 

operacyjnego OIOM-u, nowego oddziału położniczego. I to mnie bardzo cieszy, bo tutaj ludzie 

wybierają chętnie nasz szpital, przypomnę, że 90% na niektórych oddziałach to nie są pacjenci 

naszego powiatu, a w skali globalnie szpitala 60% to pacjenci spoza powiatu. Pacjenci z 

Południowej Wielkopolski, ale także z całej Polski. Ta inwestycja trwa dzięki Państwu 

zaangażowaniu, wspieraniu tego, za to serdecznie dziękuję. Przypomnę, że nie wiem, miesiąc 

temu przeznaczyliśmy na realizację tej inwestycji, to już celowo pod blok operacyjny, kolejne 

30 000 000 zł z funduszy własnych spółki i szpital na pewno idzie w dobrym kierunku, będzie 

się rozwijał. Ja dziękuję za każde dobre słowo, za wsparcie, za to, że każdy z Państwa, który 

tutaj jest na tej sali dzisiaj, zawsze zabiegał o to, żeby te inwestycje w szpitalu były realizowane. 

Wiadomo kosztem innych czasami inwestycji i ale dla mnie przynajmniej zdrowie jest 

najważniejsze, każdy widzi drogę, gdzieś tam dziurę, szkołę, ale nie ma zdrowia to nic nie 

cieszy. Więc dlatego cieszę się, że zmieniliśmy w tej ostatniej kadencji ten priorytet, jednak 

szliśmy w kierunku zdrowia. Te drogi były ważne, ale to był powiedzmy drugi, a może nawet 

trzeci plan. Szkoły, w tych szkołach w tej kadencji naprawdę zrobiliśmy rekordowe inwestycje. 

Szkoły nigdy nie widziały takich środków i takich inwestycji. W ostatniej kadencji 25 000 000 

zł zainwestowaliśmy, tylko w nasze 3 jednostki. Wcześniej już było wyremontowane liceum, 

dzisiaj te remonty wszystkie dobiegają końca. Możemy się cieszyć, że to już wszystko fajnie 

wygląda. W usługówce, czy w technikum zajęcia już trwają, praktycznie normalnie, trochę 

gorzej to wygląda w centrum kształcenia zawodowego.  No ale ta inwestycja też była tam 

opóźniona w związku z odwołaniami od pozwolenia na budowę i to chwilę potrwa.  Ale jestem 

przekonany, że do końca czerwca ta inwestycja, też będzie oddana do użytku i będziemy mogli 

się cieszyć, już naprawdę nowoczesnymi szkołami. Na pewno, okoliczne powiaty mogą nam 

pozazdrościć naszych wyremontowanych i super wyposażonych szkół. Drogi, w tej kadencji 

też wiele środków, udało nam się na te drogi pozyskać. Zainwestowaliśmy prawie 60 000 000 

w drogi i wyremontowane jest wiele kilometrów. Mamy poskładane wnioski, mamy jakąś 

wizję, to, co może dziać się dalej. Ja jestem dobrej myśli,  że za chwilę kolejne, szybko liczę w 
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głowie, jakieś ponad 20 000 000 zł, możemy rozpocząć kolejne inwestycje. Jeszcze chwilę 

trzeba poczekać, ale jestem dobrej myśli. Jedna wielka inwestycja na początku kadencji, na 

którą przez wiele lat nie mieliśmy środków, 70 pułku piechoty zrealizowana droga Pleszew 

Kowalew. O tym się długo też mówiło, a to jest początek naszej kadencji, ta inwestycja została 

zrealizowana. No i kolejna taka, która też mnie bardzo cieszy. Wiele dróg żeśmy zrobili, ale to 

rondo przy ulicy Armii Poznań 70 pułku. Dokumentację mieliśmy przygotowaną już po, przez 

poprzednie rady, przez poprzednie zarządy, ale też nigdy nie było na to środków. Dzisiaj te 

środki znaleźliśmy, możemy się cieszyć z super inwestycji, która pochłonęła ogromne 

pieniądze, ale naprawdę była potrzebna i ważna. Przed nami ogromne wyzwanie, które stoi, za 

chwilę jesteśmy na realizacji w tej chwili dokumentacji technicznej, szkoła specjalna. Cieszy 

mnie, że tutaj wspólnie żeśmy podjęli taką decyzję że, bo te środki mogliśmy przeznaczyć na 

inne inwestycje. Mogliśmy przeznaczyć na drogi, o które ludzie na pewno najbardziej 

zabiegają. No ale musimy tutaj podejmować decyzje, nie jesteśmy w stanie sprostać wszystkim 

oczekiwaniom naszych mieszkańców. Więc dlatego ja się też cieszę, że Państwo widzą inne 

potrzeby i że podjęliśmy wspólnie, że decyzję, że ubiegamy się o środki na realizację w końcu 

budowę i stworzenie warunków tym dzieciom, które no mają specjalne potrzeby, super 

warunków. Pozyskaliśmy 22 000 000 zł, te środki dzisiaj mamy, mamy zabezpieczone własne 

środki, za chwilę ruszymy, czy to będzie czerwiec, czy lipiec będzie przetarg. Być może pod 

koniec roku ta inwestycja już fizycznie ruszy. Dlatego też serdecznie dziękuję że, tutaj w tym 

kierunku żeśmy poszli i te środki dzisiaj mamy, możemy. No i to będzie też największe myślę, 

wyzwanie kolejnej kadencji. Wyremontowaliśmy DPS, wiele środków w domy pomocy 

społecznej, żeśmy zainwestowali, czy przy ulicy tutaj Podgórnej ten budynek, czy budynki od 

ulicy Malińskiej. Środki, nasze środki wojewody i dzisiaj te budynki już wyglądają, na miarę 

dzisiejszych czasów. Mamy zabezpieczone kolejne środki, za chwilę mamy gotowe 

dokumentacje, ruszymy z przetargami 3 500 000 na remont jeszcze przy ulicy Podgórnej DPS-

u.  I to są też środki z polskiego ładu, i 1 000 000 zł na remont Pałacu w Fabianowie. To środki 

są bardzo istotne i to też mnie cieszy. Dzisiaj padło tutaj w zmianach budżetowych, środki na 

orliki. Jutro składamy na to gotowe wnioski już do ministerstwa sportu, chcemy wyremontować 

w przyszłym roku, bo rozpatrzenie będzie tych wniosków w tym roku, ale realizacja w 

przyszłym. Obydwa orliki zostaną, liczę w 25 roku, przejdą kapitalne remonty. Także obiekty 

oświatowe będziemy mieli już odrobione, także będziemy mogli na jakiś czas o nich zapomnieć 

i z powrotem złapać oddech, i wrócić do dróg. Bo szpital, myślę że już teraz będzie żył swoim 

życiem i to nie ma tutaj zagrożenia. Szkoły mamy porobione, więc nadal nie byłoby to możliwe, 

gdyby nie dobra współpraca całej rady i za to serdecznie dziękuję. Bo wypracowywaliśmy tę 

decyzję wspólnie. Czasami mieliśmy różne zdania, czasami gdzieś tam może padło jedno słowo 

za dużo, jeżeli tak było, to ja też z mojej strony przepraszam. Ale zawsze potrafiliśmy dojść do 

porozumienia i wypracować jakieś wspólne zdanie, konsensus i dla dobra tego powiatu zawsze 

realizować. Dziękuję wszystkim Państwu, dziękuję dyrektorom, pracownikom jednostek za tą 

kadencję. Ale chciałem też podziękować moim współpracownikom, wszystkim tutaj, którzy 

pracowali na sukces tej kadencji, współpracownikom ze starostwa. Szczególnie dziękuję tutaj 

Pani Sekretarz, Panu Skarbnikowi, no bo to moi najbliżsi współpracownicy. Damian, tobie też 

bardzo dziękuję, bo transport publiczny, czy szereg inwestycji, to ty pilnowałeś i za to dziękuję. 

Bo to dzisiaj dobrze działa, to też nasz wspólny sukces, na który ty pracowałeś. Jeszcze raz 
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serdecznie dziękuję, no i liczę oczywiście na dobrą współpracę  w kolejnej kadencji. Bardzo 

dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – powiedział „Panie 

i Panowie Radni, Kończymy dziś się szóstą kadencję samorządu powiatu pleszewskiego 

rozpoczętą jesiennymi wyborami w 2018 roku, a wydłużoną aż do kwietnia roku 2024 roku. 

Chcę podziękować wszystkim radnym Rady Powiatu, zastępcom przewodniczącego Rady 

Powiatu, staroście i wicestaroście, zarządowi powiatu, pracownikom starostwa powiatowego, 

w tym biura obsługi Rady za 5,5 roku współpracy i pracy. A ponieważ o pozycji powiatu także 

w znacznej mierze stanowią gminy,  wyrazy wdzięczności kieruję również do wójtów 

i burmistrzów oraz radnych gminnych.  

Nie zapominam o pracownikach i szefach jednostek organizacyjnych, instytucji oraz służb 

takich jak: Komenda Powiatowa Policji, Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej,  

oraz jednostek -  Państwowy Powiatowy  Inspektorat Sanitarny, Powiatowy Inspektorat 

Nadzoru Budowlanego,  Zarząd Dróg Powiatowych,  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie,  

Powiatowy Urząd Pracy, Wody Polskie, Domy Pomocy Społecznej w Pleszewie i w 

Fabianowie, Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy pełniąca zadania biblioteki powiatowej i inne 

jednostki. 

 

W trakcie VI kadencji zwołano czterdzieści cztery  sesje Rady Powiatu. Podjęto ponad 300 

uchwał dotyczących: budżetu Powiatu  - w tym inwestycji oświatowych i drogowych, pomocy 

społecznej, bezpieczeństwa, oświaty, aktywizacji zawodowej, bezpieczeństwa publicznego, 

ochrony zabytków itd.  

Radni zgłosili  82 interpelacje. 

Duża praca odbywała się także w komisjach Rady Powiatu. Wielokrotnie pod moim adresem 

kierowane były spostrzeżenia  że przebieg naszych Sesji był bardzo merytoryczny, konkretny 

i dotyczy tematyki określonej w przyjętym porządku obrad. To zasługa naszej dobrej pracy 

zespołowej w komisjach Rady Powiatu 

Poza posiedzeniami Rady regularnie odbywały się posiedzenia szefów Klubów i spotkania  

koalicyjne.  Podczas spotkań analizowano tematy będące przedmiotem obrad zbliżających się 

sesji oraz najistotniejsze kwestie dotyczące Powiatu. 

Kontynuowana był akcja fundowania świątecznych prezentów dla dzieci z Domu Dziecka 

i Pogotowia Opiekuńczego w Pleszewie. Radni wielokrotnie wsparli  zbiórki  na rzecz  

mieszkańców Powiatu. 

Powiat sprawnie realizował systemową pomoc dla mieszkańców i  przedsiębiorców. 

Miniony okres był czasem wielu znakomitych inwestycji, w szpital, drogownictwo i oświatę.  

Nie będę ich tutaj wymieniał, bowiem było to już powiedziane nie raz.  

Szczególnie osobiście jestem zadowolony z sukcesywnej modernizacji szpitala w Pleszewie, 

kompleksowej modernizacji bazy dla zawodowego szkolnictwa ponadpodstawowego oraz 

polepszenia dostępności do służby zdrowia - również dzięki nowej komunikacji publicznej, 

którą wdrożono w gminach Pleszew i Dobrzyca oraz – przy znacznym wsparciu Powiatu – 

w gminie Gołuchów. Wśród wielu inwestycji drogowych, muszę wymienić dwie: drogę 

Pleszew - Kowalew wraz z rondem na Armii Poznań oraz drogę do Rokutowa.   
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Dlaczego postanowiłem wyróżnić te wszystkie inwestycje? Ponieważ mam poczucie 

satysfakcji i zadowolenia. Są to bowiem sztandarowe sprawy, z jakimi osobiście i wraz 

z Miłośnikami Ziemi Pleszewskiej szliśmy do poprzednich wyborów. Współtworząc koalicję 

w minionej kadencji samorządu wiem, że dotrzymaliśmy słowa danego mieszkańcom, 

wyborcom. 

Szczególnie muszę też podkreślić, że stanęliśmy przed wyzwaniami, których nie mógł 

spodziewać się nikt. Pragnę tu wymienić: 

 - Epidemię wirusa SARS-Covid, która wymagała od nas niespotykanych dotąd działań 

i rozwiązań oraz wielkiej mobilizacji, 

- Agresję Rosji na Ukrainę, gdy zarówno jako rządzący, jak i cała społeczność Ziemi 

Pleszewskiej, stanęliśmy na wysokości zadania, angażując się w pomoc humanitarną narodowi 

ukraińskiemu oraz przyjmując uciekinierów z terenów objętych wojną. 

- Zaangażowanie w sprawę korekty niekorzystnego dla mieszkańców przebiegu linii kolejowej 

związanej z budową Centralnego Portu Komunikacyjnego, która w pierwotnych wariantach 

miała wiązać się z przesiedleniami, a nawet rozbiórką zakładów pracy.  

 - Zawsze staliśmy po stronie rolników w kryzysach spowodowanych czy to trudną sytuacją na 

rynku trzody chlewnej w roku 2019, czy podczas ostatnich protestów związanych z załamaniem 

na rynku zbóż i rozwiązaniami Zielonego Ładu. 

Dalej wymienię: 

- Reformę związaną z Polskim Ładem, gdzie wskutek nowych rozwiązań, wpływy do budżetu 

powiatu z tytułu udziału w podatkach PIT i CIT oraz wpływy do Wydziału Komunikacji spadły 

łącznie o około milion złotych. 

- W lutym 2022 roku nad gminą Dobrzyca przeszła trąba powietrzna. Powiat, poza  

natychmiastowym wsparciem organizacyjnym, udzielił Gminie Dobrzyca pomocy finansowej 

w wysokości 200 tys. zł z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków celowych dla osób 

poszkodowanych.   

 - I  gdy o sprawach nieplanowanych mówimy, ostatnie wyzwanie dotyczy sprawy osobistej, 

ludzkiej, smutnej, wstrząsającej. Pożegnaliśmy ś.p. Piotra Kopczyńskiego. Myślę, że będzie on 

zawsze żył w naszej pamięci. Jego odejście jest stratą, której nic i nikt nie jest w stanie 

wypełnić, nie umniejszając tu w żaden sposób radnemu Fabianowi Reślińskiemu, który godnie 

go zastąpił.   

To jednak skłania do szczególnej refleksji. Dotyczy ona przemijania i tego, że ulotne jest niemal 

wszystko, w tym stanowiska, urzędy, polityka i zaszczyty. To co najważniejsze kryje się gdzieś 

indziej, kryje się w codziennych relacjach międzyludzkich, więziach i tym, kim jesteśmy dla 

siebie, jacy jesteśmy dla siebie nawzajem.  

Nie zawsze o tym pamiętamy, nie zawsze postępujemy idealnie. Szanujmy się jednak, budujmy 

mosty, a nie mury. Nikt z nas nie urodził się urzędnikiem, działaczem, politykiem, bo każdy 

urodził się po prostu człowiekiem.  

Wszystkie zadania i plany realizujmy zatem jako ludzie, nie jako szefowie, politycy, radni, 

koalicjanci i nie-koalicjanci. 

To był dobry czas dla Naszego Powiatu, mimo  wielu zdarzeń których nadejścia nikt się nie 

spodziewał. Jesteśmy aktywni i zdeterminowani w działaniu, potrafiliśmy wypracować 

efektywne rozwiązania, choć oczywiście nie brakowało trudnych tematów naszych debat. 

Mamy stabilną perspektywę rozwoju i listę konkretnych celów do realizacji.  
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Wzmacniajmy relacje społeczne i sąsiedzkie w całym społeczeństwie Ziemi Pleszewskiej, 

a reszta będzie tylko – tak jak powinna – dodatkiem. Tego życzę nam wszystkim, tego życzę 

władzom nowej kadencji władz wszelkich szczebli. 

Bardzo dziękuję. Przechodzimy w tym, punkcie do  wręczenia pamiątkowych zdjęć i kwiatów. 

Ja poproszę Pana Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha Maniaka o odczytywanie nazwisk 

Pań i Panów Radnych, i z Panem Starostą wręczymy te podziękowania”. 

 

Radny Rady Powiatu w Pleszewie, Wojciech Maniak – zapraszał kolejno Radnych do 

składanych podziękowań : Wojciecha Barszczewskiego, Andrzeja Biesiadę, Mateusza 

Bukowskiego, Zbigniewa Rodka, Zbigniewa Duszczaka, Michała Kaczmarka, Przemysława 

Kazusia, Krystiana Klaka, Mirosława Kuberkę, Leopolda Lisa, Andrzeja Madalińskiego, 

Mirosława Maruszewskiego, Jolantę Pankowiak, Renatę Reszel, Fabiana Reślińskiego, 

Zbigniewa Rodka, Marka Szewczyka, Radomira Zdunka, Wojciecha Maniaka. 

 

Starosta Pleszewski, Maciej Wasielewski – złożono podziękowania Sekretarzowi Powiatu, 

Skarbnikowi Powiatu oraz Przewodniczącemu Rady Powiatu w Pleszewie za sprawne 

prowadzenie obrad sesji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – złożono podziękowania 

Staroście Powiatu oraz Wicestaroście Powiatu Pleszewskiego.  

 

Ad. 12 

Wnioski i oświadczenia Radnych 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – przypomniał o obowiązku 

złożenia przez radnych oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia b.r.  

Życzył wszystkim Radnym dużo zdrowia, żeby spełnili swoje marzenia i swoje plany, te które 

mają, bo każdy je ma. 

 

Ad.13 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie, Marian Adamek – wobec wyczerpania 

porządku obrad o godz. 14:01 zamknął posiedzenie XLIV sesji Rady Powiatu w Pleszewie 

w dniu 24 kwietnia 2024 roku. 

 

Protokołowała     Przewodniczący Rady Powiatu w Pleszewie  

 /-/        /-/ 

Aleksandra Marciniak     Marian Adamek 

Załączniki: 

1. Lista obecności, 

2. Lista obecności, 

3. Porządek obrad, 
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4. Lista głosowania imiennego Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XLIII sesji Rady 

Powiatu w Pleszewie VI kadencji, w dniu  29 lutego 2024 r., 

5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu w okresie od poprzedniej sesji, 

6. Uchwała Nr XLIV/315/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Pleszewskiego na 2024 rok, 

7. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Pleszewskiego na 2024 rok, 

8. Uchwała Nr XLIV/316/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Pleszewskiego, 

9. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pleszewskiego, 

10. Uchwała Nr XLIV/317/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług publicznego 

transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których 

organizatorem jest Powiat Pleszewski, 

11.  Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 

przewozach pasażerskich, dla których organizatorem jest Powiat Pleszewski, 

12.  Uchwała Nr XLIV/318/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. 

w sprawie ustalenia cen maksymalnych oraz sposobu ustalenia wysokości opłat 

dodatkowych i manipulacyjnej za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej w powiatowym regularnym przewozie 

osób, którego organizatorem jest Powiat Pleszewski, 

13. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie ustalenia cen 

maksymalnych oraz sposobu ustalenia wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnej za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej w powiatowym regularnym przewozie osób, którego organizatorem jest Powiat 

Pleszewski, 

14. Uchwała Nr XLIV/319/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej polegająca na budowie drogi rowerowej wzdłuż ul. 

Bolesława Chrobrego w Kowalewie”, 

15. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej polegająca na budowie drogi rowerowej wzdłuż ul. Bolesława Chrobrego 

w Kowalewie”, 

16. Uchwała Nr XLIV/320/2024 Rady Powiatu w Pleszewie z dnia 24 kwietnia 2024 r. 

w sprawie  wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania 

pn. „Budowa wyniesionego przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną na ul. Kaliskiej 

w Pleszewie”, 

17. Lista głosowania imiennego Radnych projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

powierzenie Miastu i Gminie Pleszew realizacji zadania pn. „Budowa wyniesionego 

przejścia dla pieszych z sygnalizacją świetlną na ul. Kaliskiej w Pleszewie”, 
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